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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft 
inzake dak- en thuislozen.  
 
Vraag 1: 
Is er contact geweest met de omwonenden en/of buurtorganisaties over deze terugkeer? 
 
Antwoord 1 
Enerzijds worden er vanuit gemeentezijde werkzaamheden uitgevoerd om de brandveiligheid van het 
pand voor 1 november gereed te maken. Maar bovenal zijn we met zorgpartners bezig om een 
aantal huidige bewoners van de dag- en nachtopvang niet mee te laten verhuizen, maar onder te 
brengen bij zorgpartijen, passend bij de problematiek van ieder afzonderlijk. Daarvoor zijn we 
intensief in overleg met relevante zorgpartijen. Daarnaast voeren we gesprekken met de 
omwonenden van Overmaze en het buurtnetwerk Limmel om tot een tussenoplossing te komen, 
waarbij het idee is om een deel van de huidige populatie van de DNO tijdelijk nog in Overmaze te 
laten blijven, totdat er een ander alternatief is gevonden elders in de stad. Wij voeren dit gesprek 
open met de buurt en zullen ook hun mening hierin respecteren. We hopen uiterlijk begin volgende 
week de omwonenden van Singel 9 te kunnen informeren hoeveel mensen terug keren en hen te 
voorzien van overige praktische informatie. Dat is kortdag, dat beseffen we, maar we hechten ook 
aan voldoende afstemming met de buurt Limmel alvorens de omwonenden van de Statensingel te 
informeren.  
 
Vraag 2 
Is er iets gedaan met de toezeggingen inzake verbeteringen, aan de buurt en dak- en thuislozen, 
zoals beloofd in 2014? 
 
Antwoord 2 
We weten niet precies op welke toezeggingen uit 2014 u doelt. Wij nemen aan dat u doelt op het 
vinden van een andere locatie voor de DNO en de afbouw van Singel 9. We zetten stappen - 
conform ook het door uw raad goedgekeurde beleidsplan Zicht op Thuis – om de huisvesting voor 
kwetsbare doelgroepen kleinschaliger te organiseren. Ook zijn we concreet aan de slag met het 
realiseren van tijdelijke en permanente alternatieven. Zo zijn we al bezig met de Skaeve Huse in 
Malberg en maken we vanaf de zomer gebruik van wooneenheden aan de Salernolaan. Zodra de 
haalbaarheid van een plan concreet is, informeer ik uw raad nader. 
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Vraag 3 
Zo nee, waarom is dit niet gebeurd als dit in het verleden werd toegezegd? 
 
Antwoord 3 
Zie antwoord 2. 
 
Vraag 4 
Is er weer de beschikking over een koffiehonk en gebruikersruimte of is dit allemaal niet meer 
aanwezig? 
 
Antwoord 4 
De faciliteiten die de locatie biedt blijven gehandhaafd.  
 
Vraag 5 
Hoe is de brandveiligheid in dit gebouw, is er een check geweest en zo ja, wanneer? 
 
Antwoord 5 
Op 13 en op 19 oktober heeft samen met de facilitair manager van het Leger des Heils en met een 
technisch beheerder van de afdeling vastgoed van de gemeente Maastricht, een inspectie van de 
locatie plaatsgevonden in afstemming met de betrokken beleidsmedewerker. Daaruit bleek de 
brandveiligheid op een aantal punten nog onvoldoende. Deze zaken worden inmiddels aangepast, 
zodat deze aspecten voor 1 november op orde zijn. 
 
Vraag 6 
Is de ruimte veilig genoeg voor de toenemende opvang van dak- en thuislozen (zeker als de 
winterverordening weer zal worden toegepast)? 
 
Antwoord 6 
We streven ernaar met een zo klein mogelijke groep terug te keren naar de locatie aan de 
Statensingel. Dit biedt enerzijds meer ruimte en rust op de locatie en anderzijds extra ruimte voor 
eventuele nieuwe instroom zoals o.a. vanwege de winterregeling. Aanvullend is het zorgen voor 
terugkeer in de maatschappij op het gebied van wonen en participatie een continu proces.   
 
Vraag 7 
Komt er beveiliging voor de deur? 
 
Antwoord 7 
De beveiligde toegang zal op dezelfde manier worden vormgegeven als het geval was voor vertrek 
naar de locatie Overmaze. 
 
Vraag 8 
Is er inmiddels gekeken naar een ander passend onderkomen (zoals toegezegd in het verleden aan 
de buurt)? 
 
Antwoord 8 
Zie ook antwoord 2 alsmede de RIB van 22 september 2021. 
 
Vraag 9 
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Waarom is er nog niets gedaan met de Triade aanpak na de moord op een dakloze en toezegging 
om opvang te spreiden? 
 
Antwoord 9 
Het is ons niet duidelijk wat u bedoelt met het eerste deel van uw vraag. Voor het tweede deel 
verwijzen we naar antwoord 2 en 8 en de RIB van 22 september 2021.  
 
Vraag 10 
Hoe staat het met eventuele opvang van Jihadisten (waar in het verleden met de buurt niet over 
gecommuniceerd mocht worden)? Komt er een screening aan de voordeur zoals in het verleden 
toegezegd? 
 
Antwoord 10 
De medewerkers van de toegang Sociale Zaken Maastricht-Heuvelland en de medewerkers van het 
Leger des Heils werken nauw samen. Indien iemand zich meldt voor de dag- en nachtopvang wordt 
de eerste opvang verzorgd en vervolgens wordt iemand de volgende werkdag door medewerkers 
van de toegang en het Leger des Heils gescreend. 
 
Vraag 11 
Is het Veiligheidshuis inmiddels op de hoogte van de terugkeer naar de Statensingel? 
 
Antwoord 11 
Het Veiligheidshuis is op de hoogte gebracht van de terugkeer naar de locatie aan de Statensingel. 
 
Vraag 12 
Dit alles speelt al vanaf 2016. Waarom zijn al deze vragen in 2021 nog nodig? 
 
Antwoord 12 
Het spreekt voor zich dat ook wij graag een alternatieve locatie hadden gehad in onze stad.  Het 
vinden van een nieuwe en meer passende locatie voor de dag- en nachtopvang is een intensief en 
langdurig proces waarbij rekening gehouden moet worden met allerlei aspecten zoals beschikbare 
woonruimte, faciliteiten in de omgeving, belastbaarheid van de buurt etc. Dit zorgt ervoor dat, hoewel 
we de noodzaak onderkennen, er op dit moment nog geen nieuwe locatie gerealiseerd is. 
 
Vraag 13 
Staat u open voor een andere invulling van het betreffende pand en bent u bereid om de buurt te 
laten participeren in alle plannen? 
 
Antwoord 13 
Het is nu nog niet helder wat er met het pand gebeurt als de DNO op een andere locatie is 
ondergebracht. We staan altijd open voor ideeën uit de buurt.  
 
 
Hoogachtend,  
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
 
 
 
 
Anita Bastiaans 
Wethouder Zorg, Welzijn, Gezondheid en Diversiteit. 


